
 
 

Dato: 24. april 2025  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Nanna 
Hyldgaard Christoffersen, Magnus Sand Christensen, Pernille Bunk 
Stølefjell, Sandra B. Gregersen, Jesper Olesen, Nanna Dam, Henrik 
Johnsen, Peter Sørensen, Søren Jeppesen 
 
Fraværende:  Sandra,      
 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimer
et tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af ordstyrer og 
tidsstyrer. 
 
Referat godkendes efter 
hvert punkt. 

2 min Majbritt ord og tidsstyrer 
 
  

2. Godkendelse af budget 25 
(B) 
Budget for 2025 og skoleår 
25-26 fremlægges i mødet til 
godkendelse. 
 

20 min Søren fremlægger budget for 2025 for skoledelen.  
Det ser fornuftigt ud, og vi skal have en lærer mere, og forventer at 
reducere underskuddet lidt. Reduktion af underskud er betinget af, 
at forskellen mellem den udlagte ressource og takstbetalingen på det 
specialpædagogiske område ikke udfordres yderligere.  
Forventningen til budget 2025 er et underskud på kr. 687.500.-  
 
Bestyrelsen godkender budgettet.  

3. Princip om forældremøder 
(B) 
Forslag til nyt princip om 
forældremøder fremlægges 
til endelig beslutning. 
Forslag vedhæftet  
 

10 min Principper godkendt med tilføjelse: at Lærere også kan facilitere 
møder om den gode klasse.  
  

4. Princip om 
kommunikation SI (B) 
Forslag til nyt princip 
fremlægges til endelig 
beslutning. 
Forslag vedhæftet 

 Forslaget vedtages i den fremlagte form, og lægges på hjemmesiden. 

5. Høring om oprettelse af 
kommunal specialskole (D 
og B) 
Børne- og familieudvalget 
foreslår at ændre 
lovgrundlaget for det 
nuværende specialtilbud i 
regi af ungdomsskolen, så 

15 min Skolebestyrelsen vælger at sende høringssvar, og tilkende give de 
tilslutter sig den foreslåede model.  
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 



 
det fremadrettet oprettes i 
henhold til Folkeskoleloven. 
Bilag vedhæftet dagsordenen 
 

6.  Høring om ny 
folkeoplysningspolitik (B) 
Skal vi indsende 
høringssvar? 
Bilag videresendt i mail. 
 

 Skolebestyrelsen vælger at sende høringssvar, og tilkende give de 
tilslutter sig den foreslåede model.  
 

7. Deltagelse i 
forsøgsordning med 
skolemad (B) 
Skal vi søge om deltagelse i 
forsøgsordning om 
skolemad besluttet i 
forbindelse med finansloven 
25? 
I bekræftende fald skal vi 
sende bindende tilmelding 
til forvaltningen 25.4, da 
tilmeldingen sker via 
kommunen. 
Vi skal forholde os til, om det 
i givet fald skal omfatte 
enten indskoling, mellemtrin 
eller udskoling. 
Se videresendt mail med bilag 
fra forvaltningen 

 Vi kan -via Jammerbugt kommune, søge om at komme med i en 3-årig 
forsøgsordning, om at få skolemad.  
Maden skal være indenfor fødevarerstyrelsens kostråd. 
Der er 3 forældrebetalings muligheder:  

- gratis (70% af pladserne) 
- 15 kr. pr måltid (15% af pladserne) 
- 25.- kr. pr måltid (15% af pladserne) 

Der kan kun søges til en afdeling: indskoling, mellemtrin eller 
udskoling.  
Hvis vi udtages, er det frivilligt for eleverne/forældrene, om de ønsker 
at deltage i ordningen. 
 
Punktet debatteres livligt.   
 
Skolebestyrelsen beslutter ved flertal at søge om deltagelse i 
forsøgsordning om skolemad.  
Efter afstemning besluttes at søge for Mellemtrinet/4-6. klasser.   
 

8. Folkeskolens 
kvalitetsprogram (B) 
Følgende temaer skal 
afklares af bestyrelsen: 

- Vil vi have 
karaktergivning i 6.-
7. kl.? 

- Vil vi bevare 
projektopgaven i 9. 
kl.? 

20 min  
Bestyrelsen afklarer, at de IKKE anbefaler karaktergivning i 6.-7. 
klasse. 
 
Bestyrelsen afklarer, at de IKKE anbefaler at bevare projektopgaven i 
9. klasse.   
Skolen bevarer projektopgaven i 9. klasse, dog uden karakter. 
 
 

9. Renovering af gavl på 
sydfløj 
Særligt gavlen trænger 
voldsomt til istandsættelse 
og signalerer forfald. 
Forslag om at 
skolebestyrelsen retter 
skriftlig henvendelse til 
ejendomscentret. 

20 min Skolebestyrelsen vil gerne rette en henvendelse til ejendomscentret. I 
første omgang vedr. gavlen, men også med fokus på skolens øvrige 
bygninger.  
 
Pernille laver et skriv, som Søren sender til ejendomscentret.  
 

 Punkter til kommende 
møder: 
 

 Princip for forældresamtaler 
Princip om bad efter idræt 
Vedtagelse af børnesyn 

 


